
ПРОТОКОЛ
ГРОМАДСЬКИХ СЛУХАНЬ

Тема: «Про обговорення проекту бюджету міста Луцька на 2017 рік».

                                                                                     Палац культури 
                                                                                     м. Луцьк
                                                                                     23 грудня 2016 року 
                                                                                     16.00   год.

Присутні :
Учасники  громадських  слухань  члени  територіальної  громади  міста

Луцька у кількості  207 осіб (список учасників – у додатку 1 до цього протоколу
додається).

  ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1.Обрання секретаря громадських слухань.
2.Обрання лічильної комісії громадських слухань.
3.Оголошення регламенту громадських слухань.
4.Виступ по темі.
5. Питання-відповіді.
6. Обговорення.
7.Прийняття резолюції (рішення) громадських слухань.

Слухали: Вусенко  Ю.В.  –  секретаря  міської  ради,  яка  оголосила,  що
відповідно до Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні», Статуту
територіальної громади міста Луцька (стаття 27), на виконання рішення міської
ради від 31.08.2016 №12/12 « Про Бюджетний регламент Луцької міської ради»
та розпорядження міського голови  від 13.12.2016 № 623 «Про організацію та
проведення  громадських слухань» сьогодні ми проводимо громадські слухання
на тему: «Про обговорення проекту бюджету міста Луцька на 2017 рік».
        Хочу Вам нагадати, що  Громадські слухання – це офіційне засідання
органу  місцевого  самоврядування  (представленого  дорадчим  комітетом),  на
якому міський голова, депутати міської ради, посадові особи органів місцевого
самоврядування,  посадові  особи  комунальних  підприємств  та  установ
зустрічаються  із  лучанами,  знайомляться  з  їхніми  думками,  враженнями,
зауваженнями, пропозиціями з приводу важливих проблем міського життя чи
заходів, що міська влада збирається здійснити.              

Також наголошую, що думки присутніх будуть враховані в пропозиціях як
заключному документі слухань. Пропозиції будуть розглянуті на сесії  міської
ради та на засіданні виконавчого комітету.

Порядок роботи : 
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-  учасниками громадських  слухань є  ті  особи,  які  зареєструвались  при
вході у зал і отримали картку червоного кольору для голосування;

- якщо голосують «за» - піднімається червона картка;
- якщо голосують «проти» та «утримався» - піднімається рука;
- рішення ухвалюється простою більшістю голосів.

          На громадських слуханнях присутні :
- перший  заступник міського голови, заступники міського голови, члени

виконавчого комітету міської ради, керівники виконавчих органів міської ради,
керівники комунальних підприємств міста.          

         1.Обрання секретаря громадських слухань.
Слухали: Вусенко Ю.В.– секретаря міської ради, яка запропонувала для

проведення  слухань  та  прийняття  пропозицій  обрати  секретаря  та  лічильну
комісію.

Виступила:  Вусенко  Ю.В.–  секретаря  міської  ради,  яка  запропонувала
обрати  секретарем  громадських  слухань  головного  спеціаліста  відділу
секретаріату міської ради – Миколайчук Наталію Миколаївну.
          Хто за те, щоб секретарем громадських слухань обрати Миколайчук
Наталію Миколаївну.
Голосування: пропозицію підтримано більшістю голосів.

         2.Обрання лічильної комісії громадських слухань.

Виступила: Вусенко Ю.В.– секретаря міської ради, яка запропонувала 
обрати лічильну комісію у складі 5-ти чоловік.

Які будуть пропозиції по персональному складу лічильної комісії?

Пропонуються такі кандидатури до складу лічильної комісії:
1. Шеремета О.В. – заступник начальника відділу секретаріату
2. Назарук Н.В. – директор КЗ «Луцький міський центр фізичного 

здоров’я населення «Спорт для всіх»
3. Надточій А.В. – депутат міської ради
4. Дацишина Т. – мешканка міста
5. Смолярчук В.М. – мешканець міста

Голосуємо по персональному складу лічильної комісії:
Голосування: пропозицію підтримано більшістю голосів.

        3.Оголошення регламенту громадських слухань.

         Виступила:  Вусенко Ю.В.– секретаря міської ради, яка запропонувала
такий регламент роботи:
        Тривалість проведення громадських слухань – 2 год.30 хв.
    - основна доповідь по темі – до 20 хвилин;
    - питання до основного доповідача – до 45 хвилин. 
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         Звертаю увагу, що кожен з присутніх може задати не більше 2 питань. Така
пропозиція є для того, щоб більше присутніх мали змогу поставити запитання
до доповідача;
    - на виступи в обговоренні питання порядку денного – до 3 хвилин кожному
виступаючому;
     - прийняття резолюції громадських слухань – 5 хвилин;

      Хто за такий регламент прошу голосувати.
Голосування: пропозицію підтримано більшістю голосів.

     Виступила: Вусенко Ю.В.– секретар міської ради, яка наголосила, що у залі
працює  1  мікрофон.  шановні  присутні  ви  можете  задавати  свої  питання
особисто.  Під час виступів,  а також коли будете   задавати запитання,  прошу
представлятись – називати своє Прізвище, ім´я, по батькові. Ті громадяни, які
мають бажання виступити можуть записатись до виступу завчасно.  Також ви
можете  відразу  підходити  до  мікрофону  після  того,  як  буде  оголошено
обговорення основного питання.

Прошу  учасників  громадських  слухань  і  усіх  присутніх  у  залі  бути
толерантними  та  ввічливими,  поважати  один  одного  та  чітко  дотримуватись
регламенту.  При  недотриманні  порядку  та  регламенту  мікрофон  буде
відключатись.

       4.Виступ по темі.
       Головуюча:  запрошую до виступу директора департаменту фінансів та
бюджету – Єлову Лілію Анатоліївну
        Виступила: Єлова Лілія Анатоліївна - директор департаменту фінансів та
бюджету,  яка  доповіла,  що  формування  проекту  бюджету  міста  на  2017  рік
проводилось  з  урахуванням  основних норм соціально-економічного  розвитку
держави та  міста.  Розрахунок  бюджету  проводився  на  основі  чинних на  час
підготовки рішень положення податкового кодексу. 
       Доходи бюджету міста  у сумі 1854492,53 тис.грн., у тому числі доходи зага-
льного фонду бюджету міста 1795021,23 тис.грн.,  доходи спеціального фонду
бюджету міста 59471,3 тис.грн. Видатки бюджету міста за головними розпоря-
дниками коштів бюджету міста та бюджетними програмами у сумі 1853486,03
тис.грн., у тому числі  видатки загального фонду бюджету міста 1722076,53 ти-
с.грн.  Видатки спеціального фонду бюджету міста  131409,5 тис.грн.  згідно з
додатком 3 цього рішення. повернення кредитів до бюджету міста у сумі 56,0
тис.  грн.,  у тому числі повернення кредитів до спеціального фонду бюджету
міста  56,0 тис.грн. Надання кредитів з бюджету міста у сумі 62,5 тис.грн., у то-
му числі надання кредитів із спеціального фонду бюджету міста 62,5 тис.грн.
Профіцит загального фонду бюджету міста у сумі 72944,7 тис. грн., у тому числі
за рахунок передачі коштів із загального фонду бюджету до бюджету розвитку
(спеціального фонду) на суму 72944,7 тис.грн. згідно з додатком 2 цього рішен-
ня. Дефіцит спеціального фонду бюджету міста у сумі                           71944,7
тис.грн., у тому числі за рахунок передачі коштів із загального фонду бюджету
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до бюджету розвитку (спеціального фонду) на суму 72944,7 тис.грн. та  погаше-
ння зовнішнього запозичення,  одержаного у 2013 році в  сумі 1000,0 тис.грн.
Одним з основних доходів до бюджету є плата за землю.

     5. Питання-відповіді.

        Головуюча: Прошу ваші запитання до доповідача, директора департаменту
фінансів та бюджету – Єлової Л.А.
Нагадую:
        - питання до основного доповідача – до 45 хвилин. Звертаю увагу, що
кожен з присутніх може задати не більше 2 питань. Така пропозиція є для того,
щоб більше присутніх мали змогу поставити запитання до доповідача;
        -  на виступи в обговоренні  питання порядку денного – до 3 хвилин
кожному виступаючому.
        Шелеп М.Р. -  мешканець міста виступив із запитанням скільки буде
виділено коштів  в проекті бюджету на 2017 рік на витрати у ЗОШ та ДНЗ?
- Сума складає 200 млн.грн.
       Шелеп М.Р. -  мешканець міста виступив із запитанням щодо коштів які 
витрачаються на харчування учнів 1-4 класів?
- Сума складає 30 млн. грн. на харчування учнів молодших класів, крім тих, які 
передбачені для пільгових категорій
      Смолярчук В. - мешканець міста виступив із запитанням щодо суми 
акцизного збору?
- Кошти будуть повернуті на рівні надходжень поточного року.
      Смаль Б.А. – депутат міської ради виступив із запитанням щодо витрат на 
капітальний ремонт амбулаторії на вул. Корольова?
- Потрібно виготовити проектно-кошторисну документацію на капітальний
ремонт амбулаторії на вул. Корольова.
      В обговорені взяла участь начальник відділу фінансів програм житлово-
комунального господарства – Обертас І.О.
      Кравченко О.В.  -  депутат  міської  ради  виступив  із  запитанням  щодо
проектно-кошторисної документації на ДНЗ № 15?
      В обговорені взяв участь перший заступник міського голови – Яковлев Т.В.
      Імберовський М. –  депутат обласної ради виступив із запитанням щодо
виділення  коштів  на  співфінансування  Програми  встановлення  лічильників
40/60?
      - Виділено кошти в сумі 2 млн.грн.
     Дацишина Т.  –  мешканка  міста  виступила  із  запитанням  щодо  частки
пайової участі забудовників міста Луцька? щодо виділення коштів департаменту
муніципальної поліції на демонтаж гаражів?
     - Сума частки пайової участі складає 6 млн грн. Сума на фінансування
Програми знесення малих архітектурних форм становить 899 тис. грн.
     Ткачук І. – мешканка міста виступила із запитанням щодо виділення коштів
з бюджету міста 2017 на Програму розвитку ОСН?
      -  Коштів з міського бюджету  не передбачено в зв’язку з недостатнім
фінансовим ресурсом.
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     Шелеп М.Р. -  мешканець міста виступив із пропозицією передбачити кошти
в бюджеті міста 2017 на Програму розвитку ОСН.
     Шелеп М.Р. -  мешканець міста виступив із запитанням щодо надходження
коштів до міського бюджету від продажу земельних ділянок на яких будувалися
багатоповерхові будинки?
     -  Станом на 22.12.2016 року сума надходження до міського бюджету від
продажу земельних ділянок складає 7млн 248 тис грн.
      Вусенко  Ю.В. –  секретар  міської  ради  повідомила  про  те,  що  дана
пропозиція буде розглядатись на засіданнях постійних комісій міської ради.
    6. Обговорення.
    Для обговорення записалося  4 чол.
    Нагадую, що на обговорення регламентом встановлено до 3 хвилин кожному
виступаючому.
      В обговоренні взяли участь: Яковлев Т.В., Смаль Б.А., Данильчук П.П., 
Була В.С., Шелеп М.

     7.Прийняття резолюції (рішення) громадських слухань.

     Виступила:  Вусенко Ю.В.– секретар міської ради, яка озвучила наступну
пропозицію:
     Шановні  лучани,  за  результатами  обговорення  проекту  бюджету  міста
Луцька на 2017 рік пропоную інформацію директора департаменту бюджету та
фінансів Єлової Лілії Анатоліївни «Про проект бюджету міста Луцька на 2017
рік»  взяти до уваги.
     Проводиться голосування.
Голосування:
«За»-  196
«Проти»- 0
«Утримався»- 11

Дякую усім присутнім за активність та за виважену громадську позицію.
Дякую за увагу.

Ведуча громадських слухань                                                  Ю.В. Вусенко

Секретар громадських слухань                                              Н.М. Миколайчук
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